
Agent Dzeko: Na pewno zostanie w Romie

News - ASRoma.pl

Edin Dzeko był jednym z bohaterów tego sezonu w Romie. Mimo tego

poprzedniego lata, po niezbyt udanych pierwszych dwunastu miesiącach,

mógł opuścić zespół Giallorossich. Dziś jego agent, Irfan Redzepagic nie

ma wątpliwości odnośnie jego pozostania, o czym mówił

dla tuttomercatoweb.com.

- Edin rozegrał niesamowity sezon, jest bardzo szczęśliwy w Romie i wszystko idzie

dobrze. Na pewno zostanie. 

Po rekordowym sezonie, który dopiero się zakończył, normalnym jest teraz

celowanie w mistrzostwo.

- O to trzeba pytać bezpośrednio gracza, jednak grając w tak wielkim klubie jak

Roma, normalnym jest celowanie w top. Zatem celem będzie zrobienie maksimum

zarówno w Serie A jak i Lidze Mistrzów.

Jeśli chodzi o mercato, kibice Romy mogą być spokojni?

- Absolutnie tak. Jak powiedziałem, Edin jest szczęśliwy w Romie. Są oferty, to

normalne, ale będzie nadal zakładał te barwy.

Zatem jest też kategoryczne nie również dla chińskiej Super League, która

starała się zdobyć wasze "tak" w ostatnich miesiącach.

- To prawda, wpłynęły oferty z Chin, ale to nie ten moment. Żadnych Chin dla

Dzeko.

Ma nadal długi kontrakt [do 2020 roku - przyp.red.], ale czy jest wola do

jego dodatkowego przedłużenia?

- Nie, nie ma powodu, aby to robić. Porozumienie z Romą jest długie, jest obopólna

satysfakcja, zarówno z naszej strony jak i klubu.  

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

